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Marktcommissie 
 
16 april 2013 
 
 
Aanwezig 
G. v.d. Hoeven (waarnemend voorzitter), H. van Buggenum (marktmeester), H. Bex, 
J. Kneepkens-van den Broek, B. Mahu, I. Mahu-de Ridder, B. Smits, J. Tromp, S. Blok en 
A. Vleugels (notuliste). 
 
Afgemeld 
Wethouder J. Cardinaal, W. Gootzen (secretaris), P. Bouwels, H. de Goey, H. Hoens. 
 
 
 
 
1. Opening. 

Gerard van der Hoeven opent als waarnemend voorzitter deze vergadering. Hij heet 
alle aanwezigen van harte welkom. Gerard geeft een toelichting inzake de bijzondere 
afwezigheid van Wethouder J. Cardinaal. 

 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 

Selma van Mensvoort, planoloog van de gemeente Weert, is bezig met het 
voorbereiden van de gemeentelijke Visie op het stadshart van Weert. Die visie is ook 
van belang voor de ontwikkelingen betreffende de weekmarkt. De planning is dat die 
visie eind mei of begin juni zover gereed is dat die kan dienen bij de besprekingen 
betreffende de ontwikkelingen van de weekmarkt. De voorzitter stelt voor om 
voorafgaand aan de volgende vergadering op 11 juni a.s. een presentatie over de Visie 
op het stadhart van Weert te laten houden. Dit zal dan rond 19.00 uur zijn. 

 
Er zijn geen ingekomen stukken. 

 
3. Verslag van de vergadering van 5 februari 2013. 

Mevrouw Mahu laat foto’s zien hoe de bloemenman staat in andere gemeentes. 
Hoedzo is verplaatst, waardoor er meer ruimte is ontstaan. De bloemenman maakt 
zijn bloemstukken vanuit de wagen. Er is nog onduidelijkheid of de wagen weg gaat. 
J. Tromp is van mening dat de wagen weg moet, omdat hij te ver naar voren staat, 
waardoor het straatbeeld er niet mooier op wordt. 
Huub van Buggenum zal bekijken hoe dit het beste opgelost kan worden. 
 
Mevrouw Mahu vraagt of ze tijdig een tekening van de overkapping van het Huis van 
Nicolaas kan inzien. 
Sonja Blok levert de tekening aan zodra deze gereed is. 
 
Na deze opmerkingen naar aanleiding van het verslag wordt het verslag vastgesteld 
met dank aan notuliste Angelique Vleugels. 
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4. Terugblik Jaarmarkt en Fokpaardendag op 16 maart 2013. 
Huub van Buggenum geeft aan dat er 60 aanmeldingen binnen waren gekomen voor 
de jaarmarkt. Er is toen een selectie gemaakt van producten en er werd bekeken waar 
ze geplaatst konden worden. 
Er zijn 2 standwerkers zonder afmelding niet op komen dagen. Ze zouden geen bericht 
van de gemeente hebben ontvangen. Door het niet op komen dagen van deze 
standwerkers zijn gaten opgevuld met het gevolg dat er 3 á 4 standwerkers met 
dezelfde producten kort op elkaar geplaatst waren. Volgend jaar zal dit beter 
afgestemd gaan worden. 
De documentatie van vorig jaar was niet voorhanden waardoor er kennelijk met vaste 
plaatsen geschoven is. Iedereen moet een gelijke kans krijgen. Het weer zat niet mee, 
het was erg guur.  
 
De heer Mahu vraagt waarom de markt zo duur is? 
Huub van Buggenum deelt mede dat waarschijnlijk voorheen geen legeskosten in 
rekening zijn gebracht. Over dit bedrag wordt ook btw gerekend. Verzoek is om te 
bekijken of niet alles in één vergunning kan met de jaarmarkt, om zo de kosten te 
drukken. De voorzitter geeft aan dat hier naar gekeken zal worden. 
 
Sonja Blok deelt mede dat de tractors door de kou niet op zijn komen dagen tijdens de 
Fokpaardendag. De filmpjes van de Fokpaardendag waren leuk. Verder zijn er geen 
bijzonderheden geweest. 

 
5. Verzoek betreffende biologische markt. 

Huub van Buggenum en Gerard van Erp zijn naar Eindhoven geweest om te bekijken 
wat er zoal verkocht wordt op de biologische markt. Saanenhof heeft 6 á 7 
marktkramen. Er is vooroverleg geweest met Saanenhof en wethouder J. Cardinaal. 
De gemeente wil de biologische markt op woensdag- of op donderdagmiddag op de 
Oelemarkt laten plaatsvinden. De markt wordt in principe 3 maanden gedoogd. 
Daarna kan Saanenhof beslissen of zij er mee door willen gaan of niet. Dit voorstel 
wordt nog met de ondernemers besproken.  
Mede om het plein Oelemarkt weer aantrekkelijk te maken wordt de biologische markt 
hier geplaatst. Wethouder J. Cardinaal heeft als optie aangegeven dat de biologische 
markt 3 maanden gratis (met uitzondering van stroomverbruik en huur marktkraam) 
kan blijven staan, daarna volgens regulier tarief.  
De heer Bex geeft aan dat hij het niet eens is met deze 3 maanden vrijstelling. Deze 
regel wordt ook niet toegepast op de weekmarkt en hij vindt dat iedereen gelijk is. 
Huub gaat dit bekijken. 

 
6. Standwerkers. 

Huub van Buggenum deelt een gemeentelijk standwerkerreglement en een 
modelreglement van de brancheorganisatie CVAH uit. 
De marktmensen geven aan dat het reglement niet het probleem is. Er zijn 8 á 9 
standwerkplaatsen op de weekmarkt. Verzoek is om standwerkers alleen op 
uitnodiging te laten komen zodat je goede kwalitatieve standwerkers hebt. Dit gebeurt 
ook al op de weekmarkt in Helmond. De heer Mahu stelt voor om maximaal 4 goede 
standwerkerplaatsen per weekmarkt te creëren en zelf een keuze te maken wie deze 
plaats gaat opvullen. De heer Mahu heeft hier veel ervaring in. Hij vraagt of hij 3 
maanden mag experimenteren of hij 4 goede standwerkplaatsen kan laten bezetten. 
Hier zijn de marktmensen het allemaal mee eens. 
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Dit voorstel wordt besproken met de wethouder J. Cardinaal. Bij de eerstvolgende 
vergadering komt hier meer duidelijkheid in. Dit komt als punt op de agenda van 11 
juni a.s. 
 

7. Weert 600 jaar stad en weekmarkt. 
Sonja Blok geeft aan dat in februari de activiteitencommissie bij elkaar is gekomen. 
De Rogstaekersoperette die gepland stond op 8 februari 2014 wordt waarschijnlijk 
verschoven naar begin mei (3 of 10 mei). Dit in verband met de 
weersomstandigheden. Er komt dan een groot podium op de Markt te staan. Verder 
zijn er geen zaterdagen in 2014 waarop activiteiten plaatsvinden en waar de 
weekmarkt hinder van ondervindt. 
De Middeleeuwse markt in mei vindt plaats op een zondag. 
Hoe de indeling zal plaatsvinden tijdens de Rogstaekersoperette is nog niet duidelijk. 
Er wordt een digitale tekening gemaakt. Aan de hand van de tekening kan bekeken 
worden hoe er eventueel geschoven kan en moet worden. Er zijn 2 
voorstellingsavonden, op vrijdag- en zaterdagavond. Tijdens de voorstellingen kunnen 
er 3000 á 4000 mensen komen kijken per keer. Dit evenement vindt plaats rondom de 
kerk en de Korenmarkt. Zodra de tekening hiervan klaar is wordt deze gepresenteerd. 
 
De Fokpaardendag 2014 wil men laten plaats vinden op de Markt en Korenmarkt, daar 
waar het vroeger is begonnen. Het geheel zal verder versnipperd worden over de 
overige pleinen. 
De marktmensen geven aan dat ze voor de Fokpaardendag hun plaats niet willen 
afstaan. Ze willen wel graag meedenken hoe dit opgelost kan worden. 
Waarom kunnen niet de omliggende leegtes opgevuld worden? Bijv. Korenmarkt – 
Schoolstraat- Oelemarkt – Kasteelplein. De markmensen verwachten dat de 
organisatie met een goede duidelijke tekening komt om zo mee te denken en e.e.a. op 
te lossen. 
Sonja Blok neemt deze opmerking mee in het evenementenoverleg.  

 
8. Rondvraag. 

Sonja Blok geeft aan dat er verschillende posters hangen met de activiteiten tijdens de 
Oranjeweek. 
 
De heer Mahu vraagt of er zo spoedig mogelijk een beslissing kan worden genomen 
over de standwerkers. Huub van Buggenum geeft aan dat er eerst overleg moet 
plaatsvinden. 
 
Mevrouw Mahu vraagt of de pleinen op 27 april vol zijn. 
Nee, er zijn deze dag geen activiteiten en is er gewoon weekmarkt. De vrijmarkt wordt 
op 30 april gehouden. 
 
Flyeren op de markt is toegestaan. Men moet wel in beweging blijven en niet op één 
plaats blijven staan. Folders mogen niet op de grond als zwerfvuil worden 
achtergelaten. De organisatie waarvoor geflyerd wordt is verantwoordelijk hiervoor. 
 
Flyeren mag in de gehele binnenstad. Als men er last van heeft en men gaat voor de 
kraam staan mag je verzoeken of degene die aan het flyeren is zich wil verplaatsen. 
De boa’s maar ook de marktmeester zullen hier toezicht op houden. 
 
De heer Tromp vraagt of er voor standwerkers, die alleen met seizoensgebonden 
producten komen, aparte regelingen zijn. 
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Nee. Er gelden hiervoor geen aparte regelingen. Zie hiervoor het 
Standwerkersreglement. 
 
De heer Tromp vraagt of vergunninghouders op de markt aanwezig moeten zijn. 
In principe moeten deze persoonlijk aanwezig zijn, omdat de vergunningen op naam 
worden uitgegeven. De heer W. Gootzen zal dit verder nakijken en hierover berichten. 
 
De heer Smits vraag hoe het zit met de hoedenman. Hij had vernomen dat hij er mee 
ging stoppen? 
Huub van Buggenum: de heer Buuts heeft zich telefonisch op 18 april afgemeld. Hij 
gaf aan dat hij op een verkeerde plek stond op de Nieuwe Markt en daardoor geen 
omzet kon maken. De heer Buuts was bij komst in februari verteld dat hij voorlopig 
kon staan op de locatie van Berlostraat (seizoensplaats). Tevens is hem destijds 
verteld dat hij kon blijven staan tot de Jaarmarkt op 16 maart. Hierna zou hij moeten 
verplaatsen naar de Nieuwe Markt. Na een gesprek met de heer Buuts heeft hij 
ingestemd om de vacante plaats op de Langstraat (onder de kastanjeboom bij de 
juwelier) als meeloper/op dagplaats in te nemen. Hiermee ging de heer Buuts 
akkoord. Hij komt per 4 mei a.s. weer terug. 
 
De heer J. Bex deelt mee dat de plantenman 2 keer is op komen dagen en daarna niet 
meer. 
Huub van Buggenum kan dit beamen en geeft aan dat de plantenman, de heer 
Scheltens, personele problemen heeft. Er wordt uitgekeken naar een nieuwe 
plantenman/vrouw. 

 
 
 
Tenslotte dankt de waarnemend voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en 
sluit hij de vergadering. 
 
 
Weert, 11 juni 2013 
 
 
 
 
 
J. Cardinaal      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


